演讲嘉宾: 英国建筑师 Matthew John Gatehouse

Topic: Sustainable Product Lifecycles: Care, and Quality, in Every Detail.

Speaker: Mr. Matthew John Gatehouse, British Architect

15:30-16:00

演讲题目: 门窗防盗体系浅析

演讲嘉宾: 丝吉利娅奥彼窗门五金 (三河) 有限公司 技术部总工程师王亮先生

Topic: Doors and Windows security system briefly

Speaker: Mr. Wang Liang, Chief Engineer of SIEGENIA-AUBI Hardware for Windows and Doors (Sanhe) Ltd.

16:00-16:30

演讲题目:专业平台改变营销渠道

演讲嘉宾:京东发祥门窗博览城总经理喻在冰先生

Topic: Professional platform change marketing channels

Speaker: Mr. Yu Zaibing , General Manager of Jingdong doors & windows Expo Hall

16:30-16:50

演讲题目: 家装门窗控制系统创新——将工匠精神践行至门窗控制系统开发的每个细节

演讲嘉宾:深圳好博窗控技术有限公司产品中心总经理刘治国先生

Topic: Innovation of Window & Door Control System in Decorative Market - Craftsman Spirit in Every Detail in R&D

of Window & Door Control System

Speaker: Mr. Liu Zhiguo, Product Center General Manager of Shenzhen HOPO Window-Control Technology Co., Ltd.

16:50-17:10

演讲题目: 仿古门窗里的互联网思维

演讲嘉宾: 上海三宅门窗有限公司营销总监王亚先生

Topic: The Internet thinking of Antiqued windows and doors

Speaker: Mr. Wang Ya, Marketing Director of Shanghai Sanzhai window co., Ltd.

17:10-17:30

演讲题目: 共建生态 同创未来

演讲嘉宾: 大猫电商 CEO 陈彦

Topic: Building the ecology Create the future Speaker: Mr. Chen Yan, CEO of Damao E-commerce

17:30-17:50

演讲题目:郑州东之利系统门窗广场

演讲嘉宾: 郑州东之利商贸有限公司 招商部经理张允瑞先生

Topic: Zhengzhou Dongzhili Doors and Windows System Square

Speaker: Mr. Zhang Yunrui, Investment Department manager of Zhengzhou DongzhiLi Trading Co., Ltd.

18:00-19:30 中国"门窗工匠"楷模揭牌仪式

The Opening Ceremony of China Doors and Windows Craftsman Model

中国"门窗工匠"楷模颁奖晚宴

The Award Dinner of China Doors and Windows Craftsman Model

19:30-21:30

天使猫小慈大爱慈善晚会

Angel Cat Charity Evening

演讲人介绍 Speaker Profile



刘治国 Liu Zhiguo

深圳好博窗控技术有限公司 产品中心总经理

Product Center General Manager of Shenzhen HOPO Window-Control Technology Co., Ltd.

演讲摘要

在门窗五金行业竞争如此激烈的环境下。HOPO一直将自身定义为一名精益求 精的匠人, 秉持着工匠精神, 从用户角度出发考虑需求与痛点, 为客户创造 价值, 致力于将每一个细节做到极致。以追求完美的态度, 不断学习欧洲门 窗系统的先进性,并结合国内使用环境与要求,为门窗行业提供最适合国人 自己的家装门窗系统控制方案。此次会议上也将带来新的产品,用产品诠释 工匠精神。

Speech Summary

Under the fierce environment of windows and doors hardware industry, HOPO always defines itself as a excelsior craftsman. We consider from users' request, creating value for clients. We constantly learn the advanced doors & windows technology from European, combining inland actual situation to provide the most suitable doors & windows system for our Chinese. Today, we'll bring new products which can interpret the artisan spirit in this conference



斯蒂芬 克林 Stefan Kling

区域销售总监 霍柯中东地区总经理 Area Sales Director General Manager HUECK Middle East FZE

演讲人介绍

他曾经在知名的系统门窗幕墙公司工作17年之久,目前在德国霍柯公司担任 中东地区和远东地区的销售总监。

负责商务咨询, 网络化和促进新系统的发展, 特别是在自主设计和相关的铝 幕墙项目,并协助当地分公司和他们的合作伙伴,以实现这些发展。

Speaker Profile

He was worked in famous systems company over 17 years. Now as Area Sales Director in charge of the Middle East and Far East

Consulting, networking and promoting the latest system developments especially in custom design and project related aluminium facades and assisting the countries and their partners to implement those developments belong to his main activities.



赵本军 Zhao Benjun

江阴海达橡塑股份有限公司 技术总监 Technical director of Jiangyin Haida Rubber&Plastic Co., Ltd.

在如今竞争激烈的微利时代,企业日益感受到生存和发展的危机! 但很多知 名品牌屹立不倒,而且利润不少,这就是品牌的力量。

江阴海达橡塑股份有限公司专注于橡塑材料改性研发, 围绕密封、减振两大 功能为全球客户提供关键橡塑部件系统解决方案。发达国家发展零能耗建 筑、零排放建筑。国内面对节能减排,实现节能75%的目标! 我们应该如何 面对?

Speech Summary

In this highly competitive and meager profit period, the survival and developing crisis for companies are ever growing. But a lot of famous brand still stands, and has lot of profit, this is the power of

Jiangyin Haida Rubber&Plastic Co., Ltd. focus on rubber & plastic development and production, surrounding sealing and vibrationthe two basic functions, supply system solution for global customers. Developed country is working on zero energy using and zero release building, when we're facing energy saving and emission reduction, for the target of 75% energy saving. What we can do or solution?



Marc

德国solarlux亚洲区负责人 Area Manager Asia and Eastern Europe/ SOLARLUX GmbH

Solarlux作为折叠门窗系统的标杆性企业,将和大家分享最新的折叠门窗产 品和技术,同时介绍一些中国区域标志性成功案例!

Speech Summary

Solarlux, a leading company in the field of folding glass door. we will share the innovative folding glass door techniques and successful projects in China.